
Rada Miejska w Augustowie

PROTOKÓŁ NR XXXVII/17

z obrad XXXVII sesji Rady Miejskiej w Augustowie, które odbyły się w sali
konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Augustowie, ul. 3 Maja 60

10 sierpnia 2017 r.

W obradach sesji wzięło udział 20 radnych – lista obecności w załączeniu /zał. nr 1/.

Ponadto w obradach udział wzięli:

- Burmistrz Miasta Augustowa,
- Zastępca Burmistrza,
- Sekretarz Miasta,
- Skarbnik Miasta,
- kierownicy wydziałów i referatów UM,
- kierownicy jednostek organizacyjnych miasta,
- dyrektor i prezesi spółek miejskich,
- goście,
- mieszkańcy,
- przedstawiciele prasy.

Obrady rozpoczęto o godz. 16.10

i zakończono o 18.35



Proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie obrad.
2. Wręczenie  nagród  i  stypendiów  Burmistrza  Miasta  Augustowa  za  wybitne  osiągnięcia
w dziedzinie twórczości artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury w 2017 r.
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Sprawozdanie  z  działalności  Burmistrza  Miasta  Augustowa  od  ostatniej  sesji  Rady
    Miejskiej.
5. Interpelacje i zapytania radnych.
6. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:

a)  uchwalenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  części  miasta
                 Augustowa zwanego "Wojska Polskiego - Kościelna",

b)  Strategii Promocji Marki Miasta Augustowa na lata 2017-2022,
c)  przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji Miasta Augustowa,
d)  określenia przeznaczenia mienia oraz przejęcia należności i zobowiązań jednostki

                 budżetowej Gimnazjum Nr 2 im. Sybiraków w Augustowie włączonego do Szkoły
                Podstawowej Nr 2 im. Zygmunta Augusta w Augustowie,

c) zmiany  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  regulaminu  utrzymania  czystości
i porządku na terenie Gminy Miasta Augustów,

d) zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  ustalenia  Strefy  Płatnego  Parkowania
w Augustowie  oraz  wysokości  stawek  opłat  za  parkowanie  pojazdów
samochodowych  na  drogach  publicznych  w  Strefie  Płatnego  Parkowania
i sposobie ich pobierania,

e) udzielenia  przez  Gminę  Miasto  Augustów  pomocy  finansowej  Powiatowi
Augustowskiemu,

f) poboru opłaty skarbowej w drodze inkasa,
g) zmian budżetu miasta na rok 2017,
h) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2017-2027.

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.
8. Przyjęcie protokołu z obrad XXXVI sesji RM z 22.06.2017 r.
9. Zapytania i wolne wnioski.
10.Zamknięcie obrad.

Ad. pkt 1 
Otwarcie obrad. 

Obrady XXXVII sesji Rady Miejskiej w Augustowie otworzył Pan Filip Jerzy Chodkiewicz
– Przewodniczący Rady Miejskiej. Stwierdził, że zgodnie z listą obecności na sali obecnych
jest  20 radnych,  co  stanowi  o  prawomocności  obrad.  Powitał  Państwa  Radnych,
Pana Burmistrza,  pracowników  Urzędu  Miejskiego,  kierowników  miejskich  jednostek
organizacyjnych, dziennikarzy i gości.

Ad. pkt 2 
Wręczenie nagród i stypendiów Burmistrza Miasta Augustowa za wybitne osiągnięcia
w dziedzinie twórczości artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury w 2017 r. 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej  poinformował, że przed
przystąpieniem  do  przyjęcia  porządku  obrad  chciałby  zaanonsować  wręczenie  nagród
i stypendiów Burmistrza Miasta Augustowa za wybitne osiągnięcia w dziedzinie twórczości
artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury w 2017 r. 
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Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta poinformował, że jest mu bardzo miło wręczyć
stypendia  i  nagrody  najbardziej  utalentowanym  mieszkańcom  Augustowa.  Przypomniał,
że pomysłodawcą  tej  inicjatywy  był  Pan  Tomasz  Bukłaho  –  Wiceprzewodniczący  Rady
Miejskiej.

Pan Tomasz Buklaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej  zaczął od tego, że jest mu 
niezmiernie  miło  zakomunikować,  że  uhonorowanie  wybitnych  mieszkańców  Augustowa
ma na  celu  podkreślenie  ich  wkładu  na  rzecz  społeczności.  Stypendia  zostały  przyznane
następującym osobom:
I miejsce: Pani Karolina Kuśmierz w kwocie 1000 zł miesięcznie,
II miejsce: Pani Zuzanna Kozłowska w kwocie 750 zł miesięcznie,
III miejsce: Pani Janina Osewska w kwocie 500 zł miesięcznie.

Pan Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej  przedstawił dorobek artystyczny uhonorowanych
osób /zał. nr 2/.

Wręczenia  stypendiów dokonali Pan Wojciech  Walulik  –  Burmistrz  Miasta  i Pan Filip
Jerzy Chodkiewicz - Przewodniczący Rady Miejskiej.

Następnie Pan Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej  ogłosił,  że nagrody zostały przyznane
następującym osobom:
Pani Halinie Poźniakowskiej za całokształt działalności w kwocie 3000 zł,
Panu Szymonowi Teżewskiemu za wybitne osiągnięcia artystyczne w kwocie 1000 zł,
Pani Karolinie Kuśmierz za wybitne osiągnięcia artystyczne w kwocie 1000 zł.

Pan Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej  przedstawił dorobek artystyczny uhonorowanych
osób /zał. nr 2/.

Wręczenia nagród dokonali Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta i Pan Filip Jerzy
Chodkiewicz - Przewodniczący Rady Miejskiej.

Pan Przewodniczący podziękował wszystkim wyróżnionym i nagrodzonym osobom za pracę
w Augustowie i życzył dalszych sukcesów, a mieszkańcom i radnym przeżywania kolejnych
takich uroczystości.

Ad. pkt 3
Przyjęcie porządku obrad. 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej  zapytał,  czy są uwagi,
bądź propozycje do zaproponowanego porządku obrad /zał. nr 3/.

Pan Radny Paweł Kotwica  przedstawił propozycję zmiany w porządku obrad polegającą
na przesunięciu  na  koniec  punktu  6  podpunktu  „a”  dotyczącego  rozpatrzenia  projektu
uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta
Augustowa zwanego „Wojska Polskiego – Kościelna”.

Pan  Mirosław  Karolczuk  –  Zastępca  Burmistrza  Miasta  wniósł  o  wprowadzenie
w punkcie 6 dodatkowego podpunktu dotyczącego rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie
wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Gminą Lipsk w zakresie objęcia mieszkańców
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Miasta Augustowa opieką i usługami świadczonymi przez Środowiskowy Dom Samopomocy
w Kuriance.

Pan  Przewodniczący  zaproponował,  aby  dodatkowy  projekt  uchwały  został  rozpatrzony
w punkcie  6j,  a w punkcie  6k  projekt  uchwały  w sprawie  uchwalenia  miejscowego  planu
zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Augustowa  zwanego  „Wojska  Polskiego  –
Kościelna”.  Poddał  pod  głosowanie  porządek  obrad  wraz  z  zaproponowanymi  zmianami.
W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania porządek obrad został przyjęty.

Wyniki głosowania

TAK: 20, NIE: 0, NIE WIEM: 0, NIEOBECNI: 1, BRAK GŁOSU: 0

Wyniki imienne: 

TAK  (20)  Sylwia  Bielawska,  Tomasz  Bukłaho,  Filip  Chodkiewicz,  Adam  Cilulko,
Tomasz Dobkowski, Jerzy Dobrowolski, Aleksandra Kleczkowska, Artur Kleczkowski, Paweł
Kotwica,  Wojciech  Szymon  Krzywiński,  Bożenna  Łukaszewicz,  Tomasz  Miklas,  Dariusz
Ostapowicz,  Piotr  Piłasiewicz,  Magdalena  Śleszyńska,  Józef  Świątkowski,
Jacek Truszkowski, Bogdan Wierzbicki, Adam Wysocki, Mirosław Zawadzki

NIEOBECNI (1) Joanna Lisek 

Ad. pkt 4
Sprawozdanie  z  działalności  Burmistrza  Miasta  Augustowa  od  ostatniej  sesji  Rady
Miejskiej.

Pan Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady Miejskiej  zapytał,  czy  Państwo
Radni mają uwagi bądź pytania dotyczące sprawozdania z działalności  Burmistrza Miasta
od ostatniej sesji Rady Miejskiej.

Pani  Radna  Magdalena  Śleszyńska  poprosiła  o  wyjaśnienie,  czego  dotyczy  dzierżawa
jednego metra kwadratowego gruntu na ul. Partyzantów. 

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta poinformował, że udzieli na piśmie odpowiedzi
w powyższej sprawie. 

Ad. pkt 5
Interpelacje i zapytania radnych. 

Pan Radny Dariusz Ostapowicz  zgłosił interpelację dotyczącą konkursu na najpiękniejszy
ogród, aby w przyszłorocznej edycji wprowadzić 3 kategorie, tj.: 1. ogródek przydomowy,  
2.  działka  ogrodnicza,  3.  balkon  i  taras.  Należy  również  na  ten  cel  w budżecie  miasta  
na 2018 r. zabezpieczyć odpowiednie środki finansowe. 

Pan Radny Mirosław Zawadzki poruszył następujące sprawy:
1. Zwrócił  uwagę,  że  znak  „stop”  na  ul.  Kwaśnej,  gdzie  ostatnio  doszło  do  kolizji

drogowej na skrzyżowaniu z ul. Nowomiejską, jest niewidoczny. Podobnie sytuacja
wygląda na skrzyżowaniu ulic Kwaśnej i Młodości, gdzie wyjazd Kwaśną od strony 
ul. Rajgrodzkiej jest prawie niemożliwy ze względu na krzaki, które wyrastają ponad
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jedną  z  nieruchomości.  Zasygnalizował,  że  podobny  problem  występuje  w  kilku
innych  miejscach  w  Augustowie,  gdzie  znaki  drogowe  są  zasłonięte  poprzez
rozrastające się, nieprzycięte drzewa i krzewy. 

2. Zapytał, czy nie ma przeciwwskazań prawnych do ustawienia znaku nakazu skrętu  
w  prawo  przy  wyjeździe  z  ul.  Wypusty  lub  ewentualnie  ustawienie  sygnalizacji
świetlnej. To samo dotyczy skrzyżowania na ul. Sucharskiego. Wprowadzenie nakazu
skrętu w prawo spowodowałoby, że na rondzie każdy kierowca mógłby się zawrócić
i manewry byłyby bezpiecznie wykonywane, a w tej chwili są korki, jeżeli ktoś chce
na siłę skręcić w lewo. 

Pan Radny Jacek Truszkowski  zgłosił  interpelacje  w imieniu  mieszkańców Augustowa,
którzy zwrócili się z prośbą o:
- zakup dodatkowego pojemnika na psie odchody na bulwarach nad Kanałem Bystrym, 
- lepsze  oznakowanie  drogi  z  Sajenka  do  Sanktuarium  Maryjnego  w  Studzienicznej
/zasugerował, aby w tej sprawie porozumieć się z księdzem proboszczem/. 
Pan Radny zapytał Panią Annę Jastrzębską – Dyrektora Augustowskich Placówek Kultury,
czy podczas koncertów odbywających się w amfiteatrze  namiot  nagłośnieniowy musi  być
usytuowany w taki sposób, że zasłania najlepsze miejsca dla widowni, przez co stają się one
bezużyteczne /ok. 100 miejsc/.  Pan Radny zwrócił uwagę, że w amfiteatrze jest specjalnie
przygotowana rampa na nagłośnienie, która znajduje się wyżej i nie przeszkadza widzom. 

Pan  Radny  Tomasz  Miklas  w  nawiązaniu  do  interpelacji  Pana  Radnego  Mirosława
Zawadzkiego poinformował, że w ostatnim czasie był świadkiem wypadku na skrzyżowaniu
ulic  Młodości  i  Kwaśnej  i  przyznał,  że  faktycznie  znak  „stop”  w  tym  miejscu  jest
niewidoczny. Zwrócił uwagę, że na ulicach Żeglarskiej i Złotej znak „stop” również nie jest
widoczny. Pan Radny poruszył sprawę pomostu na plaży Bielnik. Zwrócił uwagę, że Pan E. Ł
kończy już  prace  remontowe na  tymże obiekcie  /kończy przybijać  nowe deski/,  a  turyści
i mieszkańcy już z niego korzystają,  natomiast  teren ten jest  wciąż ogradzany. Pan Radny
zapytał, na jakiej podstawie twierdzi się, że pomost zostanie rozebrany. 

Pan Radny Adam Wysocki poruszył następujące sprawy:
1. Zapytał czy na ścieżce rowerowej w kierunku Lipska na skrzyżowaniu z drogą przez

las  /tzw.  łącznik/  można  namalować  pasy.  Ścieżka  rowerowa  jest  intensywnie
użytkowana,  a  pasy  spowodują,  że  samochody  wyjeżdżające  na  drogę  Lipską
tzw. łącznikiem będą musiały wyhamować. Mieszkańcy wiedzą, że w tym miejscu jest
ścieżka i należy zahamować, ale turyści mogą tego nie wiedzieć. 

2. Zasugerował  przeprowadzenie  przeglądu  drzewek,  które  w ostatnim czasie  zostały
nasadzone,  ale  nie  przyjęły  się.  Zwrócił  uwagę,  że  suche  sadzonki  nie  wyglądają
estetycznie i należy je usunąć. 

Pan  Radny  Bogdan  Wierzbicki  w  imieniu  mieszkańców  korzystających  ze  ścieżki
rowerowej w kierunku Lipska zwrócił  się  z  prośbą o ustawienie  wzdłuż tej  ścieżki  kilku
koszy na śmieci.

Pan  Radny  Paweł  Kotwica  zgłosił  interpelację,  aby  pomiędzy  nowobudowaną  ścieżką
rowerową do Przewięzi  a  ścieżką  rowerową Green  Velo  na  ul.  Turystycznej  wybudować
łącznik, ponieważ w przyszłości może tam dochodzić do niebezpiecznych zdarzeń. Zwrócił
uwagę,  że  projekt  nie  przewiduje  budowy  takiego  łącznika,  a  zależy  mu  na  tym,
aby użytkownicy mogli bezpiecznie przemieszczać się z jednej ścieżki na drugą. 
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Ad. pkt 6a 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Strategii Promocji Marki Miasta Augustowa
na lata 2017-2022. 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o zabranie głosu
Panią Annę Samel – Kierownika Wydziału Promocji, Turystyki i Kultury. Poinformował,
że Pani  Anna Samel jest jednym z głównych autorów, koordynatorem powstania projektu
Strategii Marki Miasta Augustowa na lata 2017-2022.

Pani Anna Samel – Kierownik Wydziału Promocji, Turystyki i Kultury omówiła raport
z konsultacji  społecznych  w sprawie  Strategii  Promocji  Marki  Miasta  Augustowa  na  lata
2017-2022 /zał. nr 4/.

Pan  Paweł  Kotwica  –  Przewodniczący  Komisji  Rozwoju  przedstawił  opinię  Komisji
Rozwoju,  która  na  posiedzeniu  31  lipca  2017 r.  projekt  Strategii  Promocji  Marki  Miasta
Augustowa na lata  2017-2022 zaopiniowała pozytywnie 6 głosami za,  przy braku głosów
przeciwnych i przy 1 głosie wstrzymującym się. 

Pan Filip  Jerzy Chodkiewicz  – Przewodniczący Rady Miejskiej  poinformował,  że brał
udział  w  pracach  Komisji  Rozwoju  opiniującej  powyższy  dokument.  W  głosowaniu
wstrzymał  się  od  głosu,  ponieważ  wtedy  zapoznał  się  z  ¾  lektury  tego  dokumentu.
Obecnie zna  całą  treść  i  chciałby  zaapelować  do  Państwa  Radnych  o  podjęcie  uchwały
w powyższej sprawie. Strategia jest rozsądnym dokumentem, i co warto podkreślić, została
przygotowana własnymi siłami miasta, a konkretnie Pani Anny Samel i Wydziału Promocji,
Turystyki i Kultury. Na rynku można kupić taką pracę za bardzo duże pieniądze i pewnie nie
tak dobrze zrobioną.  Jeżeli  ktoś z Państwa Radnych jeszcze nie zapoznał  się ze Strategią,
to warto  jest  do  niej  zajrzeć,  ponieważ  zawiera  dobry  materiał  analityczny,  i rozsądne
wnioski.  Strategia  będzie dobrze służyła Miastu i  jego mieszkańcom.  Raport z konsultacji
społecznych został sporządzony wczoraj, natomiast dokładnie opisuje przebieg konsultacji.
Do tego dokumentu mogli odnieść się zarówno mieszkańcy, Komisja Rozwoju i radni. 

Pani  Radna  Bożenna  Łukaszewicz  podziękowała  Pani  Annie  Samel  i  pracownikom
Wydziału  Promocji,  Turystyki  i  Kultury  za  przygotowanie  Strategii.  Zwróciła  uwagę,
że wśród  słabych  stron  i  zagrożeń  było  zdanie  dotyczące  estetyki.  Ostatnio  zwiedzała
Augustów z rodziną i przyglądała się tej estetyce. Było jej bardzo przykro i musiała spuszczać
oczy  z  powodu  widoków  w parku  w centrum  miasta.  Zrobiła  nawet  zdjęcia.  Nie chciała
w tym momencie prezentować tych zdjęć, ale myślała o tym, żeby je porównać ze zdjęciami,
które wykonała w Gołdapii. Zatrwożona była stanem nawierzchni chodnikowych, klombów,
trawników,  natomiast  do centrum  miasta  przyjeżdżają  wszystkie  osoby  wymienione
w Strategii,  o  których  wspomniała  Pani Anna  Samel.  Szkoda jest  wspaniałych  działań
Promocji  Marki  Augustowa. Estetyka miasta  tę Markę bardzo osłabia,  dlatego biorąc pod
uwagę  tę słabą  stronę,  zagrożenie,  warto  jest  jak  najszybciej  włączyć  jakieś  działania,
ponieważ inne działania zmierzają w bardzo dobrym kierunku. 

Więcej głosów w dyskusji nie było i Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady
Miejskiej  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały  w  powyższej  sprawie.  W  wyniku
przeprowadzonego  jawnego  głosowania  uchwała  Nr  XXXVII/349/17  w  sprawie  Strategii
Promocji Marki Miasta Augustowa na lata 2017-2022 została podjęta /zał. nr 5/. 
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Wyniki głosowania

TAK: 20, NIE: 0, NIE WIEM: 0, NIEOBECNI: 1, BRAK GŁOSU: 0

Wyniki imienne:

TAK  (20)  Sylwia  Bielawska,  Tomasz  Bukłaho,  Filip  Chodkiewicz,  Adam  Cilulko,
Tomasz Dobkowski, Jerzy Dobrowolski, Aleksandra Kleczkowska, Artur Kleczkowski, Paweł
Kotwica,  Wojciech  Szymon  Krzywiński,  Bożenna  Łukaszewicz,  Tomasz  Miklas,  Dariusz
Ostapowicz,  Piotr  Piłasiewicz,  Magdalena  Śleszyńska,  Józef  Świątkowski,
Jacek Truszkowski, Bogdan Wierzbicki, Adam Wysocki, Mirosław Zawadzki

NIEOBECNI (1) Joanna Lisek 

Ad. pkt 6b
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji
Miasta Augustowa.

Pani Renata Zakrzewska – pracownik Referatu Funduszy Zewnętrznych  przedstawiła
wykonawców Gminnego Programu Rewitalizacji Miasta Augustowa.

Pan  Maciej  Huculak  –  współautor  Gminnego  Programu  Rewitalizacji  Miasta
Augustowa omówił projekt uchwały w powyższej sprawie.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta  dodał, że prace nad Programem Rewitalizacji
były  jednym  z  pierwszych  działań,  które  zostały  podjęte  po  wyborach  samorządowych
w 2014 r.  Przyjęcie  uchwały  jest  niezbędnym  warunkiem  do ubiegania się  o  fundusze
zewnętrzne. Podziękował Panu Maciejowi Huculakowi za podjętą pracę.

Pan  Radny  Jerzy  Dobrowolski  zwrócił  uwagę,  że  opracowanie  w  większości  było
wykonane w oparciu o dane sprzed 2-3 lat. Zapytał, jaki to miało wpływ na wynik końcowy.

Pan  Maciej  Huculak  wyjaśnił,  że  opracowanie  było  przygotowywane  w  oparciu
o najnowsze,  dostępne  materiały.  Autorzy  kierowali  się  zasadą  przyjmowania  danych
za poprzedni,  zakończony  rok  kalendarzowy.  Odbywało  się  raportowanie,  monitorowanie
różnych  instytucji,  z  których  te  dane  były  pozyskiwane  z  Powiatowego  Urzędu  Pracy,
Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej i szeregu innych podmiotów. Państwo Radni będą
głosowali  nad  częścią  programowo-operacyjną  programu,  natomiast  wcześniej
była przeprowadzona  diagnoza  zróżnicowania  wewnątrzmiejskiego  poszczególnych
problemów.  Etap  ten  zakończył  się  podjęciem  przez  Radę  Miejską  uchwały  w  sprawie
wyznaczenia  obszaru  zdegradowanego  i  obszaru  rewitalizacji  w marcu  2016 r.  Diagnoza
została  opracowana  w  2015  r.  na podstawie  danych  z  2014 r.  i  nie  wpływa  na program,
ponieważ etap, który wtedy się zakończył miał na celu zidentyfikowanie natężenia problemu,
a przede wszystkim wyznaczenie obszarów, które były dotknięte problemami, lub w których
się one nawarstwiały. Diagnoza, co do swoich podstaw jest trafna i nie uległa zmianie, a jeżeli
przeprowadziłoby się  teraz  jej  aktualizację,  czy sprawdzenie  aktualności  danych,  to z całą
pewnością Lipowiec, Kaczy Dołek, Koszary i spora część centrum będą w gorszej sytuacji
społecznej,  przestrzenno-funkcjonalnej  i  technicznej,  niż  reszta  miasta.  W  przypadku
rewitalizacji,  analiz  i  diagnoz,  badane  są  najczęściej  długotrwałe  procesy  społeczne,
bezrobocia,  trwałego  ubóstwa  i trwałego  bezrobocia,  bezrobocia  osób  bez  kwalifikacji,
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z najniższym wykształceniem.  To są rzeczy,  które nie  zmieniają  się  w przeciągu jednego,
czy dwóch  lat.  Podstawą  do  prowadzenia  procesu  rewitalizacji  są  problemy  społeczne.
Skala tego  zjawiska  może  się  zmieniać,  ale w skali  miasta  te  same  problemy  będą
występowały w tych samych miejscach z podobną intensywnością.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że podczas
lektury Programu Rewitalizacji zwrócił uwagę na kilka interesujących zdań, które chciałby
przytoczyć, a mianowicie: „Podobszar rewitalizacji Lipowiec jest obszarem o najwyraźniej,
w skali  całego  miasta,  zarysowanych  zjawiskach  problemowych  dotykających  rodzinę.
Aktywizacja  poprzez  sport  i  różne  formy  rekreacji  powinna  dotyczyć  wszystkich  grup
zagrożonych  wykluczeniem  ze  szczególnym  uwzględnieniem  dzieci  i  młodzieży.
Priorytetowy charakter  działań  na rzecz  dzieci  i  młodzieży  musi  uwzględniać  np.  pomoc
specjalistyczną,  umożliwienie  rozwoju  zainteresowań,  w  tym  sportowych.  Lipowiec
był jednym z podobszarów rewitalizacji, na terenie których stwierdzono negatywne zjawiska
z poziomu  edukacji  dzieci  i  młodzieży.  W tym  zakresie  wsparcie  powinno  polegać
na szerokiej  atrakcyjnej  ofercie  zajęć  pozalekcyjnych”.  Poinformował,  że  celem
przytoczonych wyników analiz i badań dotyczących dzielnicy Lipowiec jest przypomnienie
Panom Burmistrzom o idei wychowawców podwórkowych i o tym, że przy nowo otwartym
boisku przy Szkole Podstawowej Nr 6 posiadany materiał analityczny potwierdza potrzebę
stosowania narzędzi i możliwości w tej dzielnicy.

Pan Radny Artur Kleczkowski podziękował za udzielenie głosu, gdyż myślał, że już się nie
doczeka ze względu na uprawianie przez Pana Przewodniczącego polityki wykorzystywania
stanowiska  do  konkretnych  celów.  Zapytał,  co  było  podstawą  do  wzięcia  po  uwagę
określonych obszarów do rewitalizacji.

Pan Maciej Huculak wyjaśnił, że podstawą do wyznaczenie obszarów do rewitalizacji jest
opracowanie  diagnostyczne,  czyli  analiza  wewnątrzmiejska  nazywana  audytem  miejskim.
Jest to  dwustustronicowy  dokument,  który  od  pewnego  czasu  posiada  Urząd  Miejski.
Przy podejmowaniu w marcu 2016 r. uchwały była przekazana Państwu Radnym informacja,
na jakiej podstawie został wyznaczony obszar do rewitalizacji. Miasto zostało podzielone na
niewielkie,  spójne  wewnętrznie  części,  dla  których  były  zbierane  różnego  rodzaju  dane.
Łącznie  analizowanych  było  ponad  trzydzieści  wskaźników  dotyczących  m.in.  ubóstwa,
niepełnosprawności,  zasiłków  pielęgnacyjnych,  problemów  alkoholowych,  wskaźników
społecznych,  dostępności  do  przedszkoli,  obiektów  infrastruktury  społecznej.  Z  analizy
porównawczej wszystkich jednostek, które były wyznaczone w mieście,  i  na które zostały
zebrane  i  obliczone  wskaźniki,  wyznaczono  cztery  obszary  o  największym  poziomie
intensywności tych samych zjawisk, które nawarstwiały się w ich obrębie. Autorzy przyjęli
bardzo rygorystyczny próg wskaźników dotyczący stanu kryzysowego. Za stan kryzysowy
uznano  w  większości  przypadków  wskaźników  sytuację,  kiedy  dany  wskaźnik  o  50%
przekraczał  wartość  dla  miasta,  czyli  150%  wartości  średniej  dla  miast.  Próg pozwolił
precyzyjnie  wyznaczyć  obszary  o  największych  problemach.  Wcześniej  temat  ten  był
rozpatrywany na posiedzeniu Komisji Rozwoju, z grupą ds. rewitalizacji. Ludzie intuicyjnie
wskazywali  obszary,  na  których występowały  problemy i  nastąpiło  „sprzężenie  zwrotne”.
Lokalna wiedza potwierdziła się w badaniach ilościowych, statystycznych.

Pani  Radna Magdalena Śleszyńska  poinformowała,  że  wzorem Pana Przewodniczącego
chciałaby  życzyć,  żeby  program  rewitalizacji  został  wdrożony  i  zostały  zrealizowane
rekomendacje, które są zapisane dla Osiedla Kaczy Dołek, czyli np. uporządkowanie kwestii
miejsc  parkingowych  zgodnie  z  zasadami  zrównoważonego  rozwoju  i  zrównoważonej
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mobilności,  zagospodarowanie  przestrzeni  międzyblokowych.  Podczas  organizowanych
konsultacji, w których Radna brała udział, mieszkańcy licznie przybywali na każde spotkanie
i zgłaszali wielką potrzebę uporządkowania tego terenu wspólnego.

Pan Przewodniczący  zrozumiał,  że  program rewitalizacji  jest  punktem wyjścia  do  tego,
żeby w  przyszłości,  korzystając  z  odpowiednich  funduszy  można  było  realizować
ww. działania.

Pan Paweł Kotwica – Przewodniczący Komisji Rozwoju  wyraził zadowolenie z powodu
zakończonych  prac  nad programem,  które  trwały  ponad dwa lata.  Obecnie  będzie  można
sięgnąć po fundusze, które są przeznaczone na przywracanie zaniedbanych dzielnic, bo tak
naprawdę skupiliśmy się na rozwoju miasta, na rozwoju ekonomicznym, uregulowana została
sprawa  uzdrowiska,  powstała  strefa  ekonomiczna,  budżet  obywatelski,  a  dzisiaj  będzie
przyjmowany program rewitalizacji, który jest kolejnym ważnym punktem w dziejach miasta
dający szansę zaniedbanym dzielnicom. Komisja Rozwoju wielokrotnie poruszała i omawiała
program  rewitalizacji,  który  na  ostatnim  posiedzeniu  został  zaopiniowany  jednogłośnie
pozytywnie. 

Więcej głosów w dyskusji nie było i Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady
Miejskiej  ww.  projekt  uchwały  poddał  pod  głosowanie.  W  wyniku  przeprowadzonego
jawnego głosowania uchwała Nr XXXVII/350/17 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu
Rewitalizacji Miasta Augustowa została podjęta /zał. nr 6/. 

Wyniki głosowania

TAK: 19, NIE WIEM: 1, NIE: 0, NIEOBECNI: 1, BRAK GŁOSU: 0

Wyniki imienne: 

TAK  (19)  Sylwia  Bielawska,  Tomasz  Bukłaho,  Filip  Chodkiewicz,  Adam  Cilulko,
Tomasz Dobkowski,  Jerzy  Dobrowolski,  Aleksandra  Kleczkowska,  Paweł  Kotwica,
Wojciech Szymon Krzywiński, Bożenna Łukaszewicz, Tomasz Miklas, Dariusz Ostapowicz,
Piotr  Piłasiewicz,  Magdalena  Śleszyńska,  Józef  Świątkowski,  Jacek  Truszkowski,
Bogdan Wierzbicki, Adam Wysocki, Mirosław Zawadzki

NIE WIEM (1) Artur Kleczkowski 

NIEOBECNI (1) Joanna Lisek 

Ad. pkt 6c
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  określenia  przeznaczenia  mienia
oraz przejęcia  należności  i  zobowiązań  jednostki  budżetowej  Gimnazjum  Nr  2
im. Sybiraków w Augustowie włączonego do Szkoły Podstawowej Nr 2 im. Zygmunta
Augusta w Augustowie. 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej  zapytał,  czy są uwagi,
pytania  bądź  propozycje  poprawek  dotyczące  projektu  uchwały  w  sprawie  określenia
przeznaczenia  mienia  oraz przejęcia  należności  i  zobowiązań  jednostki  budżetowej
Gimnazjum Nr 2 im. Sybiraków w Augustowie włączonego do Szkoły Podstawowej Nr 2
im. Zygmunta Augusta w Augustowie.
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Głosów  w  dyskusji  nie  było  i  Pan  Przewodniczący  ww.  projekt  uchwały  poddał  pod 
głosowanie. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała Nr XXXVII/351/17
w sprawie określenia przeznaczenia mienia oraz przejęcia należności i zobowiązań jednostki
budżetowej  Gimnazjum  Nr  2  im. Sybiraków  w  Augustowie  włączonego  do  Szkoły
Podstawowej Nr 2 im. Zygmunta Augusta w Augustowie została podjęta /zał. nr 7/. 

Wyniki głosowania

TAK: 20, NIE: 0, NIE WIEM: 0, NIEOBECNI: 1, BRAK GŁOSU: 0

Wyniki imienne: 

TAK  (20)  Sylwia  Bielawska,  Tomasz  Bukłaho,  Filip  Chodkiewicz,  Adam  Cilulko,
Tomasz Dobkowski, Jerzy Dobrowolski, Aleksandra Kleczkowska, Artur Kleczkowski, Paweł
Kotwica,  Wojciech  Szymon  Krzywiński,  Bożenna  Łukaszewicz,  Tomasz  Miklas,  Dariusz
Ostapowicz,  Piotr  Piłasiewicz,  Magdalena  Śleszyńska,  Józef  Świątkowski,
Jacek Truszkowski, Bogdan Wierzbicki, Adam Wysocki, Mirosław Zawadzki

NIEOBECNI (1) Joanna Lisek 

Ad. pkt 6d
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie  uchwalenia
regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Miasta Augustów.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej  zapytał,  czy są uwagi,
pytania  bądź  sugestie  poprawek  dotyczące  projektu  uchwały  w  sprawie  uchwalenia
regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Miasta Augustów.

Głosów  w  dyskusji  nie  było  i  Pan  Przewodniczący  ww.  projekt  uchwały  poddał
pod głosowanie.  W  wyniku  przeprowadzonego  jawnego  głosowania  uchwała
Nr XXXVII/352/17 w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu utrzymania
czystości i porządku na terenie Gminy Miasta Augustów została podjęta /zał. nr 8/.

Wyniki głosowania

TAK: 18, NIE WIEM: 2, NIE: 0, NIEOBECNI: 1, BRAK GŁOSU: 0

Wyniki imienne: 

TAK  (18)  Sylwia  Bielawska,  Tomasz  Bukłaho,  Adam  Cilulko,  Tomasz  Dobkowski,
Jerzy Dobrowolski,  Aleksandra  Kleczkowska,  Artur  Kleczkowski,  Paweł  Kotwica,
Wojciech Szymon Krzywiński, Bożenna Łukaszewicz, Tomasz Miklas, Dariusz Ostapowicz,
Piotr  Piłasiewicz,  Józef  Świątkowski,  Jacek  Truszkowski,  Bogdan  Wierzbicki,
Adam Wysocki, Mirosław Zawadzki

NIE WIEM (2) Filip Chodkiewicz, Magdalena Śleszyńska

NIEOBECNI (1) Joanna Lisek 
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Ad. pkt 6e
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  ustalenia  Strefy
Płatnego  Parkowania  w  Augustowie  oraz  wysokości  stawek  opłat  za  parkowanie
pojazdów  samochodowych  na  drogach  publicznych  w  Strefie  Płatnego  Parkowania
i sposobie ich pobierania.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej  zapytał,  czy są uwagi,
pytania bądź sugestie poprawek dotyczące projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie
ustalenia  Strefy  Płatnego  Parkowania  w  Augustowie  oraz  wysokości  stawek  opłat
za parkowanie  pojazdów  samochodowych  na  drogach  publicznych  w  Strefie  Płatnego
Parkowania i sposobie ich pobierania.

Głosów  w  dyskusji  nie  było  i  Pan  Przewodniczący  ww.  projekt  uchwały  poddał
pod głosowanie.  W  wyniku  przeprowadzonego  jawnego  głosowania  uchwała
Nr XXXVII/353/17  zmieniająca  uchwałę  w sprawie  ustalenia  Strefy  Płatnego  Parkowania
w Augustowie  oraz wysokości  stawek  opłat  za  parkowanie  pojazdów  samochodowych
na drogach  publicznych  w  Strefie  Płatnego  Parkowania  i sposobie  ich  pobierania  została
podjęta /zał. nr 9/.

Wyniki głosowania

TAK: 20, NIE: 0, NIE WIEM: 0, NIEOBECNI: 1, BRAK GŁOSU: 0

Wyniki imienne:

TAK  (20)  Sylwia  Bielawska  ,  Tomasz  Bukłaho,  Filip  Chodkiewicz,  Adam  Cilulko,
Tomasz Dobkowski, Jerzy Dobrowolski, Aleksandra Kleczkowska, Artur Kleczkowski, Paweł
Kotwica,  Wojciech  Szymon  Krzywiński,  Bożenna  Łukaszewicz,  Tomasz  Miklas,  Dariusz
Ostapowicz,  Piotr  Piłasiewicz,  Magdalena  Śleszyńska,  Józef  Świątkowski,
Jacek Truszkowski, Bogdan Wierzbicki, Adam Wysocki, Mirosław Zawadzki

NIEOBECNI (1) Joanna Lisek 

Ad. pkt 6f
Rozpatrzenie  projektu uchwały w sprawie udzielenia  przez  Gminę Miasto Augustów
pomocy finansowej Powiatowi Augustowskiemu.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta omówił projekt uchwały w sprawie udzielenia
przez Gminę Miasto Augustów pomocy finansowej Powiatowi Augustowskiemu. 

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu przedstawiła opinię
Komisji  ds.  Budżetu,  która  na  posiedzeniu  9  sierpnia  2017  r.  ww.  projekt  uchwały
zaopiniowała pozytywnie 6 głosami za. 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał projekt uchwały
pod  głosowanie.  W  wyniku  przeprowadzonego  jawnego  głosowania  uchwała
Nr XXXVII/354/17 w sprawie udzielenia przez Gminę Miasto Augustów pomocy finansowej
Powiatowi Augustowskiemu została podjęta /zał. nr 10/.
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Wyniki głosowania

TAK: 20, NIE: 0, NIE WIEM: 0, NIEOBECNI: 1, BRAK GŁOSU: 0

Wyniki imienne:

TAK  (20)  Sylwia  Bielawska,  Tomasz  Bukłaho,  Filip  Chodkiewicz,  Adam  Cilulko,
Tomasz Dobkowski, Jerzy Dobrowolski, Aleksandra Kleczkowska, Artur Kleczkowski, Paweł
Kotwica,  Wojciech  Szymon  Krzywiński,  Bożenna  Łukaszewicz,  Tomasz  Miklas,  Dariusz
Ostapowicz,  Piotr  Piłasiewicz,  Magdalena  Śleszyńska,  Józef  Świątkowski,
Jacek Truszkowski, Bogdan Wierzbicki , Adam Wysocki, Mirosław Zawadzki

NIEOBECNI (1) Joanna Lisek 

Ad. pkt 6g
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie poboru opłaty skarbowej w drodze inkasa.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu przedstawiła opinię
Komisji  ds.  Budżetu,  która  na posiedzeniu  9 sierpnia  2017 r.  projekt  uchwały  w sprawie
poboru opłaty skarbowej w drodze inkasa zaopiniowała pozytywnie 6 głosami za, przy braku
głosów przeciwnych i wstrzymujących się.

Pan Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  ww. projekt  uchwały
poddał  pod  głosowanie.  W  wyniku  przeprowadzonego  jawnego  głosowania  uchwała
Nr XXXVII/355/17  w  sprawie  poboru  opłaty  skarbowej  w drodze  inkasa  została  podjęta
/zał. nr 11/.

Wyniki głosowania

TAK: 20, NIE: 0, NIE WIEM: 0, NIEOBECNI: 1, BRAK GŁOSU: 0

Wyniki imienne: 

TAK  (20)  Sylwia  Bielawska,  Tomasz  Bukłaho,  Filip  Chodkiewicz,  Adam  Cilulko,
Tomasz Dobkowski, Jerzy Dobrowolski, Aleksandra Kleczkowska, Artur Kleczkowski, Paweł
Kotwica,  Wojciech  Szymon  Krzywiński,  Bożenna  Łukaszewicz,  Tomasz  Miklas,  Dariusz
Ostapowicz,  Piotr  Piłasiewicz,  Magdalena  Śleszyńska,  Józef  Świątkowski,
Jacek Truszkowski, Bogdan Wierzbicki, Adam Wysocki, Mirosław Zawadzki

NIEOBECNI (1) Joanna Lisek 

Ad. pkt 6h
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na rok 2017.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta zgłosił autopoprawkę do projektu uchwały
polegającą na zmianie załącznika inwestycyjnego. Zmienia się kwotę zwiększenia na zadaniu
wykup  nieruchomości  rozdział  70005  par.  6050  na  238.000  zł.  Zmiana  dotyczy  również
termomodernizacji  Szkoły Podstawowej Nr 2.  Jest to  zwiększenie wydatków w paragrafie
6050  o  377.000  zł.  Autopoprawka  wynika  z  faktu,  że 7.08.2017  r.  Pan Burmistrz  wydał
zarządzenie,  w którym nastąpiło nieznaczne przesunięcie środków między poszczególnymi
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zadaniami  dotyczącymi  budowy  oświetlenia  ulicznego.  Konsekwencja  tych  zmian
ma odzwierciedlenie  w pozostałych  załącznikach,  w tym w załączniku  dotyczącym zmian
w wydatkach. 

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu przedstawiła opinię
Komisji  ds.  Budżetu,  która  na posiedzeniu  9 sierpnia  2017 r.  projekt  uchwały  w sprawie
zmian budżetu miasta na rok 2017 zaopiniowała pozytywnie 4 głosami.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska  poinformowała,  na posiedzeniu  Komisji  ds. Budżetu
i dzisiaj  jest  oburzona,  i  nie  zgadza  się  z  tym,  co dzieje  się  w  zakresie  inwestycji
pt. modernizacja Żłobka nr 1 w Augustowie. Pan Burmistrz proponuje zmniejszenie środków
finansowych  na  inwestycję,  a  mianowicie  zadanie  nie  zostanie  zrealizowane  w 2017 r.,
pomimo wielu starań, które podjęła, starań Komisji Społeczno-Oświatowej, listów rodziców,
kierowanych apeli. Nie podjęto działań, aby inwestycja była zrealizowana w 2017 r., a wręcz
w  połowie  2017  r.  jest  usuwana  z  budżetu  na  poczet  innych  potrzeb.  Jest  to  bardzo
krzywdzące  wobec  sytuacji,  która  panuje  w  tym  żłobku.  Placówka  cały  czas  działa
i od września kolejne dzieci będą przebywały w warunkach, które są wszystkim znane.

Pan Filip  Jerzy Chodkiewicz  – Przewodniczący  Rady Miejskiej  zapytał,  kiedy można
liczyć na to, że remont żłobka dojdzie do skutku i zostanie zrealizowana inwestycja, którą
radni zaplanowali w budżecie.

Pan  Wojciech  Walulik  –  Burmistrz  Miasta  poprosił  Panią  Magdalenę  Sokołowską  –
Kierownika  Wydziału  Inwestycji o  przedstawienie  w  szczegółach  procesu  planowania
inwestycji.

Pani  Magdalena  Sokołowska  –  Kierownik  Wydziału  Inwestycji  poinformowała,
że na remont żłobka została sporządzona dokumentacja projektowa, jednak nie uwzględniono
w niej  zmiany  sposobu  użytkowania  pomieszczenia  pralni.  Planuje  się  złożenie  wniosku
o pozwolenie  zamienne.  Jesienią  nie  da  się  wykonać  części  prac  dotyczących  osuszania
fundamentów. W związku z tym, że niemożliwe jest dokładne i solidnie wykonanie remontu
w 2017 r., należy zaplanować jego wykonanie latem w 2018 r. 

Pani Radna Magdalena Śleszyńska przypomniała, że Pani Kierownik Wydziału Inwestycji
objęła  to  stanowisko  później  niż  zaczęła  się  sprawa  ze  żłobkiem,  natomiast  pracownicy
wydziału,  którego  Pani  Magdalena  Sokołowska  została  kierownikiem,  Panowie
Burmistrzowie i Pani Dyrektor Żłobka posiadali wiedzę na temat stanu technicznego budynku
od  kwietnia  2015  r.  Na sesjach  Rady  Miejskiej  i  posiedzeniach  Komisji  Społeczno-
Oświatowej  wielokrotnie  był  poruszana  była  sprawa zmiany sposobu użytkowania  pralni,
aby można  było  tam  zorganizować  sale  dla  kolejnej  grupy  dzieci,  na  którą  jest
zapotrzebowanie.  Urząd  Miejski  posiadał  wiedzę  o potrzebie  zaprojektowania  całego
budynku. Pan Burmistrz deklarował, że uda się to wszystko zrobić i dzieci tylko przez chwilę
będą pod opieką  rodziców,  a  później  znajdą  się  w suchym budynku w super  warunkach.
Jest to ujęte w protokołach z sesji i Komisji Społeczno-Oświatowej. Obecnie nie wierzy w to,
że po dzisiejszym kolejnym zapewnieniu o terminie remontu będzie on wykonany, natomiast
rodzice  nadal  zapisują  swoje  dzieci  do  placówki  ufając,  że  będą  przebywały  w dobrych
warunkach. 

Więcej głosów w dyskusji nie było i Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady
Miejskiej  ww.  projekt  uchwały  poddał  pod  głosowanie.  W  wyniku  przeprowadzonego
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jawnego głosowania uchwała Nr XXXVII/356/17 w sprawie zmian budżetu miasta na rok
2017 została podjęta /zał. nr 12/.

Wyniki głosowania

TAK: 12, NIE WIEM: 6, NIE: 2, NIEOBECNI: 1, BRAK GŁOSU: 0

Wyniki imienne:

TAK  (12)  Sylwia  Bielawska,  Tomasz  Bukłaho,  Tomasz  Dobkowski,  Jerzy  Dobrowolski,
Aleksandra  Kleczkowska,  Paweł  Kotwica,  Wojciech  Szymon  Krzywiński,
Dariusz Ostapowicz,  Piotr  Piłasiewicz,  Józef  Świątkowski,  Jacek  Truszkowski,
Adam Wysocki

NIE  WIEM  (6)  Filip  Chodkiewicz,  Artur  Kleczkowski,  Bożenna  Łukaszewicz,
Tomasz Miklas, Bogdan Wierzbicki, Mirosław Zawadzki

NIE (2) Adam Cilulko, Magdalena Śleszyńska 

NIEOBECNI (1) Joanna Lisek 

Ad. pkt 6i
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej
Miasta Augustowa na lata 2017-2027.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu przedstawiła opinię
Komisji  ds.  Budżetu,  która  na posiedzeniu  9 sierpnia  2017 r.  projekt  uchwały  w sprawie
zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2017-2027 zaopiniowała
pozytywnie  3  głosami  za,  przy  braku  głosów  przeciwnych  i  przy  braku  głosów
wstrzymujących się.

Pan Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  ww. projekt  uchwały
poddał  pod  głosowanie.  W  wyniku  przeprowadzonego  jawnego  głosowania  uchwała  Nr
XXXVII/357/17  w  sprawie  zmian  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Miasta  Augustowa
na lata 2017-2027 została podjęta /zał. nr 13/.

Wyniki głosowania

TAK: 14, NIE WIEM: 5, NIE: 1, NIEOBECNI: 1, BRAK GŁOSU: 0

Wyniki imienne:

TAK  (14)  Sylwia  Bielawska,  Tomasz  Bukłaho,  Adam  Cilulko,  Tomasz  Dobkowski,
Jerzy Dobrowolski, Aleksandra Kleczkowska, Paweł Kotwica, Wojciech Szymon Krzywiński,
Dariusz  Ostapowicz,  Piotr  Piłasiewicz,  Józef  Świątkowski,  Jacek  Truszkowski,  Bogdan
Wierzbicki, Adam Wysocki

NIE  WIEM  (5)  Artur  Kleczkowski,  Bożenna  Łukaszewicz,  Tomasz  Miklas,  Magdalena 
Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
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NIE (1) Filip Chodkiewicz 

NIEOBECNI (1) Joanna Lisek 

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  -  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  na  wniosek
Pana Radnego Pawła Kotwicy ogłosił pięciominutową przerwę w obradach.

Ad. pkt 6j
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia
z Gminą Lipsk w zakresie objęcia mieszkańców Miasta Augustowa opieką i usługami
świadczonymi przez Środowiskowy Dom Samopomocy w Kuriance.

Pan  Wojciech  Walulik  –  Burmistrz  Miasta  poinformował,  że  jeden  z  uczestników
Warsztatu  Terapii  Zajęciowej  w  Augustowie  chce  korzystać  z  usług  świadczonych
przez Środowiskowy Dom Samopomocy w Kuriance. Uchwała Rady Miejskiej jest potrzebna
do tego,  aby  zgodnie  z  prawem  ww.  osoba  mogła  tam  uczestniczyć.  Koszty  pobytu
pokrywane są z budżetu państwa. 

Pani Radna Bożenna Łukaszewicz  zapytała, jaka jest sytuacja w Środowiskowym Domu
Samopomocy w Augustowie. Zrozumiała, że brakuje wolnych miejsc, dlatego niektóre osoby
muszą dojeżdżać do Kurianki. 

Pan  Burmistrz  wyjaśnił,  że  ww.  osoba  i  jej  rodzice  chcą  korzystać  z  opieki  i usług
świadczonych przez ŚDS w Kuriance.

Pani  Małgorzata  Cieślukowska  –  Kierownik  Środowiskowego  Domu  Samopomocy
w Augustowie  poinformowała,  że  zgodnie  z  rozporządzeniem  Ministra  Pracy  i  Polityki
Społecznej osoby zamieszkałe na terenie Gminy Miasta Augustowa mają możliwość pobytu
w środowiskowym domu samopomocy w innej gminie pod warunkiem, że zostanie zawarte
porozumienie  pomiędzy  jednostkami  samorządu  terytorialnego.  Obecnie  w  ŚDS
w Augustowie  przebywa  36 osób  (w  tym  1  uczestnik  za  osobę  z  niską  frekwencją).
Rozporządzenie  daje  również  możliwość  przyjmowania  osób  za  uczestników,  w związku
z niską frekwencją lub przebywające w szpitalu. Nie byłoby problemu ze zwiększeniem ilości
miejsc, gdyby była zwiększona ilość pomieszczeń. 

Pani  Radna  Bożenna  Łukaszewicz  zapytała,  czy  Pani  Kierownik  orientuje  się,
jakie są potrzeby w tym zakresie w Augustowie, czy liczba miejsc jest wystarczająca, czy jest
zasadne postaranie się o zwiększenie liczby pomieszczeń i rozwój placówki. 

Pani  Kierownik  poinformowała,  że  liczba  miejsc  jest  wystarczająca  z  tego  względu,
że są miesiące, w których pracownicy walczą o utrzymanie kompletu uczestników, ponieważ
zdarza  się  tak,  że  osoby  z zaburzeniami  psychicznymi  bez  podania  przyczyny  rezygnują
z zajęć. 

Więcej głosów w dyskusji nie było i Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady
Miejskiej  ww.  projekt  uchwały  poddał  pod  głosowanie.  W  wyniku  przeprowadzonego
jawnego głosowania uchwała Nr XXXVII/358/17 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie
porozumienia  z Gminą  Lipsk  w  zakresie  objęcia  mieszkańców  Miasta  Augustowa  opieką
i usługami  świadczonymi  przez  Środowiskowy  Dom  Samopomocy  w Kuriance  została
podjęta /zał. nr 14/.
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Wyniki głosowania

TAK: 20, NIE: 0, NIE WIEM: 0, NIEOBECNI: 1, BRAK GŁOSU: 0

Wyniki imienne: 

TAK  (20)  Sylwia  Bielawska,  Tomasz  Bukłaho,  Filip  Chodkiewicz,  Adam  Cilulko,
Tomasz Dobkowski, Jerzy Dobrowolski, Aleksandra Kleczkowska, Artur Kleczkowski, Paweł
Kotwica,  Wojciech  Szymon  Krzywiński,  Bożenna  Łukaszewicz,  Tomasz  Miklas,  Dariusz
Ostapowicz,  Piotr  Piłasiewicz,  Magdalena  Śleszyńska,  Józef  Świątkowski,
Jacek Truszkowski, Bogdan Wierzbicki, Adam Wysocki, Mirosław Zawadzki

NIEOBECNI (1) Joanna Lisek 

Ad. pkt 6k
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  miejscowego  planu
zagospodarowania przestrzennego części miasta Augustowa zwanego "Wojska Polskiego
- Kościelna".

Pan Marek Sadowski – Kierownik Wydziału Architektury i Gospodarki Przestrzennej
przedstawił  Panią  Karolinę  Ciulkin  –  projektantkę  miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego  części  miasta  Augustowa  zwanego  "Wojska  Polskiego  -  Kościelna".
Przypomniał,  że  niniejszy  projekt  planu został  sporządzony na  mocy uchwały  intencyjnej
z września  2014  r.,  przeszedł  procedurę  formalno-prawną  i  zyskał  stosowne  uzgodnienia.
Projekt planu był wyłożony w czerwcu i  lipcu 2017 r.  do publicznego wglądu.  Uwag nie
złożono. Na terenie objętym planem obowiązuje miejscowy plan z 2001 r., więc nowy plan
wygasi w części plan obecnie obowiązujący,  wniesie trzy kluczowe zmiany,  a mianowicie
rozszerzy  się  funkcja  istniejącego  kwartału  zabudowy  na  funkcję  mieszkaniową  i  usługi
nieuciążliwe,  gdzie  funkcję  mieszkaniową  i usługi  nieuciążliwe  będzie  można  realizować
równorzędnie. Obecny plan dawał taką możliwość jedynie na 15% terenu. Dodatkowo plan
wprowadza  przebicie  w postaci  ciągu  pieszo-jezdnego  z  ul.  Wojska  Polskiego
na ul. Kościelną,  zwiększenie  wysokości  zabudowy  z  10  metrów  na  13  metrów.
Plan miejscowy nie narusza ustaleń Studium i kierunków zagospodarowania przestrzennego
miasta Augustowa, które przeznacza ten teren pod zabudowę śródmiejską, w ramach której
może być lokalizowana intensywna śródmiejska zabudowa wielofunkcyjna, mieszkaniowo –
usługowa,  zabudowa  mieszkaniowa  jednorodzinna,  wielorodzinna,  obiekty  zamieszkania
zbiorowego, usługi, drogi, place publiczne, ciągi pieszo-jezdne. W przypadku, jeżeli Państwo
Radni  nie  zgłoszą  żadnych  poprawek,  to  głosowanie  powinno  przebiegać  dwuetapowo.
Pierwsze  głosowanie  powinno  dotyczyć  tego,  że  miejscowy  plan  nie narusza  Studium
uwarunkowań  i kierunków  zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Augustowa,  a  drugie
głosowanie  powinno  dotyczyć  ściśle  samej  uchwały.  Jeżeli  zostałyby  zgłoszone
i przegłosowane poprawki, to projekt planu może być zdjęty z dalszych obrad i skierowany
w stosownym zakresie do procedury planistycznej. 

Pan Paweł Kotwica – Przewodniczący Komisji Rozwoju poinformował, że projekt planu
był przedmiotem posiedzenia Komisji Rozwoju, ale nie był opiniowany.

Pan Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady Miejskiej  zapytał,  czy  Państwo
Radni mają pytania dotyczące projektu uchwały.
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Głosów  w  dyskusji  nie  było  i  Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady
Miejskiej  poddał pod głosowanie kwestię stwierdzenia nienaruszenia przez miejscowy plan
zagospodarowania przestrzennego części miasta Augustowa zwanego „Wojska Polskiego –
Kościelna”  ustaleń  Studium  uwarunkowań  i kierunków  zagospodarowania  przestrzennego
miasta Augustowa. 

Wyniki głosowania

TAK: 19, NIE WIEM: 1, NIE: 0, NIEOBECNI: 1, BRAK GŁOSU: 0

Wyniki imienne: 

TAK  (19)  Sylwia  Bielawska,  Tomasz  Bukłaho,  Filip  Chodkiewicz,  Tomasz  Dobkowski,
Jerzy Dobrowolski,  Aleksandra  Kleczkowska,  Artur  Kleczkowski,  Paweł  Kotwica,
Wojciech Szymon Krzywiński, Bożenna Łukaszewicz, Tomasz Miklas, Dariusz Ostapowicz,
Piotr  Piłasiewicz,  Magdalena  Śleszyńska,  Józef  Świątkowski,  Jacek  Truszkowski,
Bogdan Wierzbicki, Adam Wysocki, Mirosław Zawadzki

NIE WIEM (1) Adam Cilulko

NIEOBECNI (1) Joanna Lisek 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał pod głosowanie
projekt  uchwały  w  sprawie  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  części
miasta Augustowa zwanego "Wojska Polskiego - Kościelna". W wyniku przeprowadzonego
jawnego głosowania uchwała Nr XXXVII/359/17 została podjęta /zał. nr 15/.

Wyniki głosowania

TAK: 18, NIE: 1, NIE WIEM: 1, NIEOBECNI: 1, BRAK GŁOSU: 0

Wyniki imienne: 

TAK  (18)  Sylwia  Bielawska,  Tomasz  Bukłaho,  Filip  Chodkiewicz,  Tomasz  Dobkowski,
Jerzy Dobrowolski,  Aleksandra  Kleczkowska,  Artur  Kleczkowski,  Paweł  Kotwica,
Wojciech Szymon Krzywiński, Bożenna Łukaszewicz, Tomasz Miklas, Dariusz Ostapowicz,
Piotr  Piłasiewicz,  Magdalena  Śleszyńska,  Jacek  Truszkowski,  Bogdan  Wierzbicki,
Adam Wysocki, Mirosław Zawadzki

NIE (1) Józef Świątkowski 

NIE WIEM (1) Adam Cilulko 

NIEOBECNI (1) Joanna Lisek 

Ad. pkt   7  
Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.
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Na  interpelacje  Pana  Radnego  Jacka  Truszkowskiego  odpowiedzi  udzielili:
Pani  Anna Jastrzębska  –  Dyrektor Augustowskich  Placówek Kultury,  Pan  Wojciech
Waszkiewicz – po. Kierownika Wydziału Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony
Środowiska, Pan Mirosław Karolczuk – Zastępca Burmistrza Miasta. 

Pani  Anna  Jastrzębska  odpowiadając  na  interpelację  dotyczącą  miejsca  usytuowania
namiotu  nagłośnieniowego  w  amfiteatrze  wyjaśniła,  iż  sytuacja  spowodowana  jest
niefortunnymi rozwiązaniami technologicznymi. Na wyższym poziomie widowni znajduje się
więcej  przewodów elektrycznych  i  jest  bardziej  niebezpiecznie.  W złożonym przez  APK
projekcie  zakupu  sceny  uwzględniono  również  środki  finansowe  na  zakup  zabezpieczeń
/chodzi przede wszystkim o zabezpieczenia na schodach/. 

Pan Radny Artur Kleczkowski  zapytał, czy na etapie projektowania i realizacji amfiteatru
nie zrobiono przepustów na tego typu przewody. 

Pani  Anna  Jastrzębska  odpowiedziała,  że  nikt  nie  konsultował  z  APK  rozwiązań
technicznych zastosowanych przy budowie amfiteatru. Dzięki staraniom APK w amfiteatrze
udało się zmienić oświetlenie. 

Pan Radny Paweł Kotwica  zwrócił uwagę, że sposób montażu oświetlenia w amfiteatrze
również nie jest doskonały, ponieważ na ten temat otrzymywał sygnały. Niemożliwe jest tam
np.  zamontowanie  dużej  ilości  oświetlenia  czy  też  nagłośnienia.  Pan  Radny  otrzymuje
również  sygnały,  że  budka  operatora,  tzw.  namiot  uniemożliwia  swobodne  korzystanie  
z  amfiteatru  i  przemieszczanie  się  jedną  ze  środkowych  dróg  ewakuacji  jest  utrudnione.
Zapytał, czy takie użytkowanie amfiteatru i jego konstrukcja są prawidłowe. 

Pani  Anna  Jastrzębska  przypomniała,  że  przy  zakupie  sceny  został  również  złożony
wniosek na zakup zabezpieczeń przewodów. Wyraziła  nadzieję,  że zabezpieczenia zostaną
zakupione i problem przestanie istnieć. 

Pan  Radny  Filip  Chodkiewicz  zapytał,  czy  samochody  ciężarowe,  które  dosyć  często
parkują przy amfiteatrze na terenie ogrodzonym barierkami powinny stać w tym miejscu. 

Pani  Anna  Jastrzębska  wyjaśniła,  że  sprawa  dotyczy  jednego  samochodu  ciężarowego,
który po zwróceniu uwagi kierowcy, od marca nie parkuje już w tym miejscu. Potwierdziła,
że  parking  jest  ogrodzony,  ponieważ  w  tym  przypadku  chodzi  o  zabezpieczenie  miejsc
artystom  i  firmie,  która  zapewnia  nagłośnienie  na  imprezach  organizowanych  
w amfiteatrze. 

Pan  Artur  Kleczkowski  zapytał,  czy  istnieje  możliwość  zainwestowania  środków
finansowych na wykonanie infrastruktury technicznej tak, aby nie było potrzeby montowania
za każdym razem zabezpieczeń,  o których wspomniała  Pani Dyrektor.  Prace powinny być
wykonane raz, a dobrze, aby już nie trzeba było wracać do tego tematu. 

Pani Anna Jastrzębska  zapewniła, że sprawdzi koszt takiej inwestycji i dopiero wówczas
udzieli odpowiedzi na to pytanie. 

Pan Radny Tomasz Bukłaho w odniesieniu do interpelacji zgłoszonej przez Pana Radnego
Jacka Truszkowskiego zapytał o pojemniki na odchody zwierzęce na bulwarach nad Kanałem
Bystrym. 
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Pan  Wojciech  Waszkiewicz  –  p.o.  Kierownika  Wydziału  Gospodarki  Komunalnej,
Rolnictwa i Ochrony Środowiska  poinformował, że na bulwarach nad Kanałem Bystrym
ustawiono  jeden  pojemnik  na  odchody  zwierzęce,  a  dodatkowo  dostawiona  została
śmietniczka. Z interpelacji Pana Radnego Jacka Truszkowskiego wynika, że powinno się tam
dostawić jeszcze jedną śmietniczkę uliczną. Zwrócił uwagę, że przedmiotowy teren należy  
do  Regionalnego  Zarządu  Gospodarki  Wodnej  i  w  ramach  współpracy  taki  pojemnik  
z pewnością zostanie ustawiony. 

Pan  Mirosław  Karolczuk  odpowiadając  na  interpelację  dotyczącą  oznakowania  drogi  
z  Sajenka  do  Sanktuarium  Maryjnego  w  Studzienicznej  poinformował,  że  dokładniej
zapozna się  z  tym  tematem.  Prawdopodobnie  trzeba  będzie  w  tej  sprawie  dojść  do
porozumienia  
z  Kustoszem  Sanktuarium  oraz  Lasami  Państwowymi  i  jeżeli  nie  będzie  żadnych
przeciwwskazań, to takie oznakowanie na pewno się pojawi. 

Na interpelację Pana Radnego Dariusza Ostapowicza odpowiedzi udzielił Pan Wojciech
Walulik – Burmistrz Miasta. 

Pan Burmistrz  odpowiadając na interpelację dotyczącą wprowadzenia dodatkowych trzech
kategorii w konkursie na najładniejszą posesję potwierdził, że jest to bardzo dobry pomysł,
który jednak będzie wiązał się z potrzebą większego nakładu na nagrody. Ostateczna decyzja
w tej  sprawie będzie należała  do Państwa Radnych,  którzy ewentualnie  zwiększą budżet  
na ten cel. 

Na  interpelacje  Pana  Radnego  Mirosława  Zawadzkiego  odpowiedzi  udzielił
Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta. 

Pan  Burmistrz  odpowiadając  na  interpelację  dotyczącą  zasłoniętego  znaku  „stop”  przez
rozrastające  się  drzewa i  krzewy na skrzyżowaniu ulic  Kwaśnej  i  Nowomiejskiej  zwrócił
uwagę, że właścicielem tych dróg jest Powiat i w związku z tym Miasto wystąpi w tej sprawie
z  wnioskiem  do  Powiatowego  Zarządu  Dróg.  W  odniesieniu  do  interpelacji  dotyczącej
umożliwienia skrętu w prawo przy wyjeździe z ul. Wypusty zwrócił uwagę, że sprawa zmiany
organizacji ruchu będzie wymagała dokładniejszego zbadania wspólnie z instytucjami, które 
o takich zmianach mogą decydować. 

Na  interpelacje  Pana  Radnego  Tomasza  Miklasa  odpowiedzi  udzielili  Pan  Wojciech
Walulik -  Burmistrz Miasta i Pani Beata Kornelius – Radca Prawny. 

Pan  Burmistrz  w  odniesieniu  do  interpelacji  dotyczącej  niewidocznego  znaku  „stop”
na skrzyżowaniu  ulic  Żeglarskiej  i  Złotej  zapewnił,  że  podjęte  zostaną  działania  mające
na celu usunięcie zarośli, aby nie zasłaniały znaku. W odpowiedzi na interpelację dotyczącą
pomostu  na  plaży  Bielnik  przypomniał,  że  w  tym  wypadku  należy  postępować  zgodnie
z wytycznymi  Wojewódzkiego  Inspektora  Nadzoru  Budowlanego.  Burmistrz  jest
zobowiązany wykonywać polecenia określone prawem. 

Pan  Radny  Tomasz  Miklas  poprosił  Pana  Burmistrza  o  szerszą  odpowiedź  na  temat
pomostu. 
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Pani  Beata  Kornelius  przypomniała,  że  pomost  na  plaży  Bielnik  przeznaczony  jest  
do rozbiórki. Urząd Miejski dysponuje ostateczną decyzją pozwolenia wodno – prawnego  
i złożona została dokumentacja rozbiórkowa celem uzyskania pozwolenia na wykonanie robót
rozbiórkowych. Prace na pomoście są prowadzone samowolnie przez osobę trzecią, ale nie
zmienia to faktu, że według dokumentacji technicznej obiekt przeznaczony jest do rozbiórki, 
a  prace,  które  są  zrealizowane  wykonano  powierzchownie  i  nie  ma  na  nie  żadnego
uwiarygodnienia,  co  do  ich  jakości.  Zawiadomienie  w tej  sprawie  zostało  skierowane  do
Nadzoru Budowlanego celem zbadania legalności prowadzonych robót. 

Pani Radna Magdalena Śleszyńska zwróciła uwagę, że znak „stop” na skrzyżowaniu ulic
Złotej i Żeglarskiej jest zasłonięty przez drzewa rosnące na prywatnej posesji, dlatego może
być problem z usunięciem wystających poza nią gałęzi. 

Pan Radny Tomasz Miklas  w nawiązaniu do tematu pomostu zapytał, na jakiej podstawie
można rozebrać obiekt, który stanowi czyjąś własność. 

Pani Beata Kornelius  zapytała Pana Radnego, na jakiej podstawie twierdzi, że pomost jest
własnością innej osoby niż ta, która legitymuje się prawem i tytułem do gruntu. 

Pan  Radny  Tomasz  Miklas  przypomniał,  że  jeden  z  mieszkańców  Augustowa  posiada
pozwolenie na budowę tegoż pomostu. 

Pani  Beata  Kornelius  zwróciła  uwagę,  że  pomost  jest  obiektem,  który  realizowany  jest
na podstawie określonej dokumentacji. Nabywając tytuł prawny do gruntu, np. z budynkiem
mieszkalnym jednorodzinnym osoba, która ten dom sprzedała, również legitymuje się decyzją
pozwolenia  na  budowę.  Nabywając  prawo  do  gruntu  automatycznie  nabywa  się  prawo
do budynku, pomimo tego, że decyzja o pozwoleniu na budowę wydana jest na inną osobę.
Aktualnie  Gmina  Miasto  Augustów  posiada  tytuł  prawny  do  gruntu,  na  którym  jest
zlokalizowany  pomost,  a  mieszkaniec  ewentualnie  może mieć  roszczenie  o  jego nakłady.
Pytaniem jest, czy roszczenie powinno być kierowane do Skarbu Państwa, czy też chciałby
realizować  to  roszczenie  do  aktualnego  posiadacza  prawnego  tego  gruntu.  Temat  ten
nie powinien  leżeć  w obszarze  zainteresowania  Gminy Miasta  Augustów.  Obecnie  Gmina
Miasto Augustów posiada tytuł prawny do tego gruntu i wykonując polecenia odpowiednich
władz  prowadzi  postępowanie  w  kierunku  uzyskania  pozwolenia  na  rozbiórkę  pomostu.
Obiekt został zabezpieczony, ale faktycznie kilkakrotnie stało się tak, że to zabezpieczenie
zdjęto, o czym zostały powiadomione właściwe organy, które będą prowadziły postępowanie
m.in. w kierunku podejrzenia popełnienia wykroczenia polegającego na likwidacji oznaczeń
informujących o istniejącym zagrożeniu. 

Pan Radny Tomasz Miklas  poinformował, że mieszkaniec, o którym była mowa twierdzi,
że jest  w  posiadaniu  sfałszowanych  dokumentów,  na  których  widnieje  jego  sfałszowany
podpis. Zapytał,  czy pośpiech przy rozbiórce tego pomostu nie jest spowodowany właśnie
tym faktem. 

Pani  Beata  Kornelius  zapytała  Pana  Radnego,  jakie  dokumenty  posiada  mieszkaniec,  
na których widnieją sfałszowane podpisy, a które mają wpływ na prowadzenie ewentualnych
robót rozbiórkowych. 
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Pan Radny Tomasz Miklas  zauważył, że to pytanie należy kierować do mieszkańca, który
twierdzi,  że  jest  w  posiadaniu  takich  dokumentów  i  w  odpowiednim  czasie  zawiadomi
prokuraturę. 

Pan  Radny  Tomasz  Bukłaho  zwrócił  uwagę,  że  rozmowa  na  temat  sfałszowanych
dokumentów  nie  powinna  być  prowadzona  na  sesji  Rady  Miejskiej.  Zasugerował
Panu Radnemu, aby zgłosił tę sprawę do prokuratury i odpowiednich organów. 

Pan Burmistrz przypomniał, że sprawa pomostu na plaży Bielnik toczy się już 20 lat, dlatego
w tym wypadku nie powinno się mówić o pośpiechu w postępowaniu ze strony Miasta. 

Pan Radny Tomasz Dobkowski zwrócił uwagę, że Pan Radny Tomasz Miklas piastuje swój
mandat od niedawna i tak naprawdę nie zna całej historii dotyczącej pracy wykonanej przez
różnych radnych w sprawie pomostu. Obecnie wszyscy oczekują na rozwiązanie całej sprawy
i wybudowanie nowego obiektu. Zauważył, że jeżeli kolejne osoby zdecydują się pomagać
mieszkańcowi, to cała procedura budowy nowego obiektu znowu się opóźni. Zasugerował,
aby Pan Radny, jak również przewodniczący z jego partii zastanowili się nad rozwiązaniem,
które w tym wypadku będzie najlepsze dla mieszkańców. Zapytał, czy w tym wypadku nie
będzie lepszym rozwiązaniem, aby mieszkańcy otrzymali legalny, nowy, bezpieczny pomost
czy lepsze będzie prowadzenie rozmów, które tak naprawdę niczemu nie służą. 

Pan  Radny  Tomasz  Miklas  stwierdził,  iż  z  wcześniejszych  wypowiedzi  zrozumiał,
że pomost jest nielegalny i jego właścicielem nie jest mieszkaniec, o którym w dyskusji była
mowa. 

Na interpelacje Pana Radnego Adama Wysockiego odpowiedzi udzielili Pan Wojciech
Walulik -Burmistrz Miasta i  Pan Wojciech Waszkiewicz – p.o. Kierownika Wydziału
Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 

Pan Burmistrz  odpowiadając  na  interpelację  dotyczącą  oznakowania  ścieżki  rowerowej  
w kierunku  Lipska  na skrzyżowaniu  z  łącznikiem prowadzącym do Przewięzi  zapewnił,  
że oznakowanie zostanie wykonane w taki sposób, aby ww. odcinek drogi był bezpieczny.

Pan Radny Adam Wysocki zapytał, czy wzdłuż ścieżki rowerowej w kierunku Lipska można
wykonywać prace pielęgnacyjne. 

Pan Mirosław Karolczuk  zwrócił uwagę, że ścieżka rowerowa nie jest własnością Miasta.
Za  konserwację  tej  ścieżki  odpowiada  Podlaski  Wojewódzki  Zarząd  Dróg.  Składano
obietnice,  że  zostanie  objęta  większym  dozorem.  W ostatnim  czasie  wykonano  koszenia
poboczy,  jednak  pozostałości  nie  zostały  usunięte.  W  tym  wypadku  Miasto  nie  może
dokonywać  żadnych  prac  na  tym  obszarze,  ponieważ  nie  powinno  wydawać  środków
finansowych na cudzą własność, w tym wypadku Urzędu Marszałkowskiego lub Podlaskiego
Wojewódzkiego  Zarządu  Dróg.  Pan  Mirosław  Karolczuk  poinformował,  że  osobiście
zwracał się do jednego z dyrektorów o to, aby konserwacją tej ścieżki zająć się szczególnie.
Problem na ścieżce pojawia się po ulewach i wichurach, natomiast na co dzień jej stan jest
zadowalający. Zapewnił, że kolejny raz wystąpi z prośbą o zajęcie się tą sprawą. 

Pan Radny Tomasz Bukłaho  przychylił się do apelu Pana Radnego Adama Wysockiego  
w sprawie utrzymania czystości na ścieżce rowerowej w kierunku Lipska, ponieważ bywa
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tak, że stan czystości na ścieżce pozostawia wiele do życzenia i osoby jadące na rolkach,
czy łyżworolkach decydują się jechać ulicą. 

Pan Radny Adam Wysocki zapytał, czy istnieje możliwość, aby obecny właściciel przekazał
Miastu kompetencje w zakresie dbania o tę ścieżkę. 

Pan  Mirosław  Karolczuk  przypomniał,  że  inwestycję  wykonano  ze  środków  unijnych  
i  w  tym  wypadku  obowiązuje  tzw.  trwałość  projektu,  dlatego  przekazywanie  zadania
polegającego na utrzymaniu czystości nie powinno mieć miejsca.  W tym wypadku Miasto
musiałoby wziąć koszty całkowicie na siebie, ale z tego, co pamięta z rozmów prowadzonych
wcześniej,  nie będzie zgody na samodzielne realizowanie tego zadania. W zamian uzyskał
informację, że ścieżka będzie sprzątana częściej. 

Pan  Wojciech  Waszkiewicz  odpowiadając  na  interpelację  dotyczącą  drzewek,  które
nie przyjęły się i wymagają wymiany poinformował, że ich nasadzeń dokonały Sanatorium
Uzdrowiskowe Augustów oraz  BAT w zamian  za  zwolnienie  z  opłaty  za  wycinkę  drzew
na ich  nieruchomościach,  w  związku  z  prowadzonymi  inwestycjami.  Poinformował,
że w ciągu  3  lat  obowiązkiem  nasadzającego  jest  dbanie  o  rośliny,  które  przez  te  3  lata
stanowią ich własność. Po upływie tego okresu nastąpi odbiór, i jeżeli któreś drzewo będzie
suche nastąpi zerwanie umowy a kara za wycinkę zostanie naliczona. 

Pan Filip Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej  zapytał, czy dobrze zrozumiał
wypowiedź Pana Kierownika, że przez 3 lata suche drzewka nie zostaną usunięte.

Pan  Wojciech  Waszkiewicz  odpowiedział,  że  do  właścicieli  drzewek  wysłana  została
informacja, aby w trybie pilnym zajęli się tą sprawą.

Na  interpelację  Pana  Radnego  Bogdana  Wierzbickiego  odpowiedzi  udzielił  
Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta. 

Pan Burmistrz  odpowiadając na interpelację dotyczącą ustawienia koszy na śmieci wzdłuż
ścieki rowerowej w kierunku Lipska zwrócił uwagę, że w tym wypadku rolę odgrywa kwestia
własności  i  związane  z  tym  prawo  do  dysponowania  gruntem  oraz  możliwości  prawnej
ponoszenia kosztów przez Gminę Miasto Augustów na nie swoim terenie. 

Pani Radna Sylwia Bielawska wyraziła zdanie, że nienaturalną rzeczą jest, aby w lasach,  
w których żyją zwierzęta  ludzie  zostawiali  śmieci.  Oświadczyła,  że jej  zdaniem w takich
miejscach  nie  powinno  ustawiać  się  koszy,  ponieważ  ptactwo  i  dzikie  zwierzęta  będą
roznosiły  śmieci  po  lesie.  Osoby  wybierające  się  do  lasu  nie  powinny  niczego  w  nim
zostawiać,  a  ustawianie  koszy w lasach spowoduje  tylko,  że  będzie  w nich  coraz  więcej
śmieci. 

Na  interpelację  Pana  Radnego  Pawła  Kotwicy  odpowiedzi  udzielił  
Pan Mirosław Karolczuk – Zastępca Burmistrza. 

Pan Radny Tomasz Bukłaho zapytał Pana Radnego Pawła Kotwicę, którędy jego zdaniem
powinien  przebiegać  łącznik  pomiędzy  nowobudowaną  ścieżką  rowerową  do  Przewięzi  
a ścieżką green velo. 
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Pan Radny Paweł Kotwica  odpowiedział,  że jego zdaniem łącznik powinien przebiegać  
od skrzyżowania ul. Turystycznej i szosy sejneńskiej,  około 100 m w kierunku Przewięzi,
gdzie znajduje się skrzyżowanie leśne z drogą na Sajenek oraz przejazd przez ul. Sajenek
po prawej stronie szosy sejneńskiej.  Jest to dobre miejsce, aby zrobić tam przejście piesze
oraz  przejazd  rowerowy  z  oznaczeniem  tego  miejsca.  Miejsce  to  jest  oddalone  
od  skrzyżowania  zlokalizowanego  na  zakręcie  i  jeżeli  łącznik  nie  powstanie  istnieje
niebezpieczeństwo, że ludzie na tym skrzyżowaniu będą przekraczać drogę. Zwrócił uwagę,
że tę interpelację zgłasza już trzeci raz i ma nadzieję, że zostanie ona zrealizowana. 

Pan  Mirosław  Karolczuk  zapewnił  Pana  Radnego,  że  po  każdej  jego  interpelacji  były
wystosowane w tej sprawie pisma do Wojewódzkiego Oddziału Generalnej Dyrekcji Dróg
Krajowych i Autostrad, ale niestety do tej pory nie otrzymał żadnej odpowiedzi. Miasto nie
może samodzielnie wykonać tej inwestycji i może ją przeprowadzić GDDKiA. 

Ad. pkt 8
Przyjęcie protokołu z obrad XXXVI sesji RM z 22.06.2017 r.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej  zapytał,  czy są uwagi
i sugestie  poprawek  dotyczące  protokołu  z  XXXVI  sesji  Rady  Miejskiej  w  Augustowie
z 22.06.2017 r.

Uwag ani poprawek nie zgłoszono i Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady
Miejskiej  poddał  protokół  z  XXXVI  sesji  RM  pod  głosowanie,  który  w  wyniku
przeprowadzonego jawnego głosowania został przyjęty.

Wyniki głosowania

TAK: 20, NIE: 0, NIE WIEM: 0, NIEOBECNI: 1, BRAK GŁOSU: 0

Wyniki imienne:

TAK  (20)  Sylwia  Bielawska,  Tomasz  Bukłaho,  Filip  Chodkiewicz,  Adam  Cilulko,
Tomasz Dobkowski, Jerzy Dobrowolski, Aleksandra Kleczkowska, Artur Kleczkowski, Paweł
Kotwica,  Wojciech  Szymon  Krzywiński,  Bożenna  Łukaszewicz,  Tomasz  Miklas,  Dariusz
Ostapowicz,  Piotr  Piłasiewicz,  Magdalena  Śleszyńska,  Józef  Świątkowski,
Jacek Truszkowski, Bogdan Wierzbicki , Adam Wysocki, Mirosław Zawadzki

NIEOBECNI (1) Joanna Lisek 

Ad. pkt 9
Zapytania i wolne wnioski.

Pan Radny Dariusz Ostapowicz  zgłosił wniosek o wystąpienie z petycją do Nadleśnictwa
Augustów w sprawie wykonania remontu chodnika na odcinku zejścia z chodnika z szosy
sejneńskiej  na  wysokości  Osiedla  Przylesie  do  ścieżki  biegnącej  do  British  American
Tobacco. Zejście jest wykonane z płytek chodnikowych, od wielu lat jest rozmywane przez
deszcze, zdewastowane,  natomiast  tym  przejściem  przemieszcza  się  wiele  osób  pieszo
i na rowerach. 
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Pani Radna Sylwia Bielawska poinformowała, że spacerując po Augustowie zwróciła uwagę
na  zły  stan  schodów  na  głównym  moście  na  ul.  Mostowej  od  strony  ul.  Rybackiej
i ul. Portowej.  Schody  są  bardzo  zniszczone,  wyszczerbione  i  zagrażają  bezpieczeństwu.
W imieniu swoim i mieszkańców zwróciła się z prośbą o wystąpienie z pismem do zarządcy
mostu o wykonanie konserwacji  tych schodów. Następnie zaprosiła  serdecznie do wzięcia
udziału  w  fascynującym,  niebywałym,  spektakularnym  wydarzeniu.  W  niedzielę
i poniedziałek, 13 i 14 sierpnia br. odbędzie się I Augustowski Uliczny Go Teatr - cykl 12
spektakli  plenerowych na Rynku Zygmunta Augusta i na dwóch scenach na błoniach przy
rzece Netcie. Organizatorem imprezy jest GOAugustów. Oficjalne otwarcie jest zaplanowane
o  godz.  11.30  na  Rynku  Zygmunta  Augusta.  Program  imprezy  znajduje  się  na  stronie
www.goteatr.pl.

Pan Radny Jacek Truszkowski  poinformował,  że Panie do obsługi Rady Miejskiej  mają
problem  z  wyznaczaniem  pocztu  sztandarowego  Rady  Miejskiej  do  udziału
w uroczystościach kościelnych i państwowych. Wydzwaniają do Państwa Radnych z prośbą
o to,  żeby mogli  wystąpić  w poczcie.  Wyraził  nadzieję,  że  po ostatnim  takim wydarzeniu
Pan Radny Tomasz Miklas również przyłączy się do jego wniosku, aby Pan Przewodniczący
objął pieczę nad pocztem i wyznaczył listę do kolejnych wydarzeń. Każdy radny wiedziałby,
że w ciągu kadencji musi wypełnić ten obowiązek, a jeżeli nie mógłby wziąć udziału, to sam
poszuka  zastępstwa.  Wniosek  jest  taki,  aby  radni  zajęli  się  pocztem  sztandarowym,
a nie Panie, które muszą wydzwaniać, błagać, prosić, żeby radny raczył wystąpić w poczcie
sztandarowym. 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej  poinformował, że biuro
do obsługi Rady Miejskiej służy do tego, aby pomagać Radzie. Fantastycznie wywiązuje się
z tego obowiązku. 

Pan Radny Tomasz Miklas  uznał,  że chyba Pan Przewodniczący dawno nie brał udziału
w uroczystościach skoro twierdzi, że Panie do obsługi Rady Miejskiej dobrze wywiązują się
z tego  obowiązku.  Natomiast  wywiązują  się  jak  mogą,  zwracają  się  kolejno  do  radnych
o wzięcie sztandaru, odmawiano im, dlatego zgodził  się pójść w poczcie,  ponieważ będąc
nowym  radnym  myślał,  że  jest  kolejka  i wyznaczeni  do  tego  radni.  Ostatnio  wystąpił
w poczcie z okazji Święta 3 Maja i 100. Rocznicy Bitwy 1 Pułku Ułanów pod Krechowcami.
Wniosek jest taki, aby Pan Przewodniczący wziął pod opiekę sztandar Rady Miejskiej. 

Pan  Przewodniczący  poprosił,  aby  Pan  Radny  nie  kłopotał  się,  ponieważ  sztandar  jest
pod jego troskliwą opieką.

Pan  Radny  Mirosław  Zawadzki  poinformował,  że  podczas  wieczornego  spaceru
z Augustowa do Studzienicznej zauważył, że nie wszyscy ludzie mają ochotę słuchać muzyki
z dyskoteki  odbywającej  się na statku.  Statek zatrzymuje się przy dawnym hotelu Delfin,
a odgłosy są słyszalne wokół  jeziora  Białego i  w Studzienicznej.  Repertuar  niekoniecznie
jest wyszukany, słuchają go dorośli  i  dzieci.  Zasugerował,  aby Miasto podjęło interwencję
i umożliwiło odpoczynek wszystkim osobom przebywającymi nad jeziorami.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta  poparł  wypowiedź Pana Radnego, ponieważ
hałas  jest  rażący i  nie  będąc  jeszcze burmistrzem rozmawiał  z  Panem Aleksandrowiczem
w powyższej  sprawie.  Wieczorna  cisza,  las i świeże  powietrze  są  atutami  Augustowa,
natomiast  muzyka  jest  nachalna  i  zmusza  do słuchania  osoby,  które  tego  nie  chcą.
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Poinformuje właściciela o ww. problemie, aczkolwiek nie można ręczyć za wynik rozmowy.
Temat ten powinien być przedyskutowany z Panią Mecenas, czy Miasto ma prawo ingerencji. 

Pan Radny Mirosław Zawadzki  poinformował,  że pod uwagę powinny być wzięte  dwa
motywy. Przykładem jest firma prowadząca działalność gospodarczą, która przynosi wpływy
do  budżetu,  ale  mieszkańcy  skarżą  się,  ponieważ  zakłóca  ciszę  nocną,  natomiast  inna
działalność  gospodarcza,  która  również  zakłóca  ciszę  nocną  na  szerszą  skalę,  posiada
aprobatę społeczną. Jeżeli mieszkańcy i przedsiębiorcy mają być traktowani na tych samych
zasadach, to należy ich przestrzegać.

Pan Burmistrz  przedstawił Pana Andrzeja Lipnickiego – nowego Prezesa Przedsiębiorstwa
Transportowego Necko Sp. z o.o.

Pan  Andrzej  Lipnicki  –  Prezes  PT  Necko  Sp.  z  o.o.  poinformował,  że  przyjechał
do Augustowa z Trójmiasta, wygrał konkurs, i jest mu bardzo milo, że w tak ładnym mieście
przyszło mu pracować. Poprosił Państwa Radnych, mieszkańców o trochę cierpliwości, żeby
mógł dobrze „wejść w temat” i będzie starał się pomóc Miastu w rozwiązywaniu problemów,
którymi zajmuje się firma, czyli utrzymaniem czystości, komunikacją miejską, targowiskiem.
Poinformował, że będzie wdzięczny nie tylko za słowa krytyki, ale i wsparcia. Przed spółką
jest szereg wyzwań, znajduje się ona w dość trudnej, złożonej sytuacji, którą będzie próbował
przy wsparciu Pana Burmistrza  rozwiązać.  Wymaga to również współpracy z prawnikami
i osobami,  które  znają  się  dobrze  na  finansach publicznych.  Przy  spokojnym,  rzeczowym
podejściu  firma  być  może  stanie  się  pionierem  w  przecieraniu  szlaków,  jeśli  chodzi
o restrukturyzację, pozyskanie środków z unii europejskiej, ale obecnie nie chciałby rozwijać
tego tematu. Przyjechał do Augustowa, żeby pomóc, liczy na wsparcie i współpracę, obecnie
wraz  z  pracownikami  jest  do  dyspozycji  Państwa  Radnych.  Posiada  doświadczenie
w kierowaniu  spółkami  zarówno  związanymi  z  budżetem,  ze  Skarbem  Państwa,  ale  też
z innymi podmiotami. 

Pan  Burmistrz  poinformował,  że  Pani  Anna  Samel  –  Kierownik  Wydziału  Promocji,
Turystyki  i  Kultury  odchodzi  z  pracy  w  Urzędzie  Miejskim.  Serdecznie  podziękował
za wspaniałą  pracę.  Podkreślił,  że  Pani  Anna  Samel  jest  osobą  w  stu  procentach
profesjonalną,  która  wniosła  dużo  innowacyjności  w  postrzeganiu  promocji  Augustowa.
Do tej  pory  nikt  nie  zrobił  tak  wiele  dla promocji  i  pozytywnego  wizerunku  miasta.
Złożył najserdeczniejsze życzenia wszystkiego, co w życiu najlepsze.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej  podziękował serdecznie
Pani Annie Samel za pracę i współpracę w imieniu swoim i radnych, którzy na wielu etapach
mogli  liczyć  na  dzielenie  się  informacjami  i  dyskusję  w  wielu  kwestiach.  Czasem  były
to dyskusje burzliwe, mocno iskrzyło, ale to tak z reguły jest, że jak rozmawia się o trudnych
sprawach i podchodzi się do nich poważnie, to pojawiają się emocje. 

Pan Mirosław Karolczuk – Zastępca Burmistrza przypomniał o dziele, które również było
przez Panią Annę Samel bardzo mocno wspierane i rozwijane.  Poinformował,  że chciałby
bardzo  gorąco  zachęcić,  aby  z  pieniędzy,  które  przeznaczyła  Rada  Miejska  na  Budżet
Obywatelski, powstały jakieś fajne projekty. Wnioski do Budżetu Obywatelskiego na 2018 r.
można składać do 19 września 2017 r.
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Pan  Burmistrz  serdecznie  zaprosił  do  wzięcia  udziału  w  wydarzeniu  wspieranym
przez Panią Annę Samel, a mianowicie 26 sierpnia br. zostanie odsłonięta ławeczka z figurą
„Beaty z Albatrosa”. 

Pan  T.J. przypomniał,  że  dzięki  argumentacji  Pana  Przewodniczącego,  Pana  Zastępcy
Burmistrza,  Miasto  Augustów wystąpiło  ze  Związku  Miast  Polskich.  Zauważył  ożywioną
aktywność  Pana  Przewodniczącego  i  Pana  Burmistrza  w  tzw.  ruchu  bezpartyjnych
samorządowców. Pozwolił sobie wypisać w ogólnodostępnej Wikipedii czym są tzw. ruchy
bezpartyjne,  partyjne,  polityczne.  Każdy obywatel  ma prawo do zrzeszania  się,  natomiast
w momencie, kiedy z publikacji publicznej wynika, że przy tworzeniu struktur bierze udział
Przewodniczący Rady Miejskiej  w Augustowie i  Burmistrz  Miasta  Augustowa,  Burmistrz
Sejn, to czy takie działanie jest zgodne z prawem, czy do tego nie jest wymagana zgoda Rady
Miejskiej.  Zapytał,  jakie  zostały  podjęte  kroki  w  sprawie  dworca  PKS.  Poruszył  sprawę
konsultacji społecznych. Zauważył, że na kwiatach nie zna się ponad dziewięćdziesiąt procent
osób,  tym bardziej,  że  chodzi  o  specjalny  ich  dobór.  Brakuje  konsultacji  kluczowych dla
miasta, takich jak sprawa dworca. Zauważył, że podczas lokalizacji parkingu obok nowego
budynku  Urzędu  okazało  się,  że  ze  względu  na  ciągi  komunikacyjne  jest  to  bardzo  zła
lokalizacja i powstał problem, z którym nie wiadomo, co zrobić.  Poruszył sprawę świateł,
które  mają  powstać  na  ul.  Mostowej.  Poinformował,  że  w  Poznaniu  zrobiono  badania
naukowe i w mieście takie oświetlenie nie powstanie. Zapytał, czy zarząd podejmuje jakieś
działania w kierunku znalezienia odpowiedniej lokalizacji na dworzec przesiadkowy. Na sesji
Rady Miejskiej, z udziałem Pana Marszałka Bogdana Dyjuka, zadane było konkretne pytanie,
na które  nie  usłyszał  odpowiedzi.  Zapytał,  czy  w  centrum  miasta  ma  pozostać  ciężki
transport, typu autokary na równych zasadach dla wszystkich. Przypomniał, że kiedyś zadał
pytanie  Panu Zastępcy  na  temat  ilości  i  kompetencji  pełnomocników.  Skontaktował  się
z pełnomocnikiem ds. uzdrowiska Panem dr Ołdytowskim, który jest również osobą ds. parku
zdrojowego. Zwrócił uwagę, że chyba zaszła jakaś pomyłka, ponieważ Pan dr Ołdytowski
twierdzi,  że  jest  pełnomocnikiem do spraw uzdrowiska,  a  jedno z zadań,  które otrzymał,
dotyczy przygotowania  koncepcji.  Pan  dr  Ołdytowski  ma  bardzo  dobre  kontakty
z Panem Burmistrzem, jednak nie  jest  zapraszany na posiedzenia  Komisji  Uzdrowiskowej.
Po ostatniej rozmowie na temat parku zdrojowego nie może się z nim skontaktować. Zapytał,
czy Pan dr Ołdytowski jest osobą potrzebną Panu Burmistrzowi, czy całemu społeczeństwu.
Sprawa  budżetu  obywatelskiego  jest  bardzo  ważnym  tematem  i  należy  działać  w  tym
kierunku. Zaapelował o współpracę, zgodnie z założeniami.

Pani  Sylwia  Bielawska  –  Przewodnicząca  Komisji  Uzdrowiskowej  poinformowała,
że biuro  obsługi  Rady  Miejskiej  może  potwierdzić,  że  Pan  Ołdytowski  jest  zapraszany
na posiedzenia  komisji,  tym bardziej,  że  widuje  się  z  nim  osobiście.  Niebawem zostanie
zwołane  posiedzenie  Komisji  Uzdrowiskowej,  na  którą  zaprosi  Pana  Ołdykowskiego
i  Pana T.J. 

Pan  T.J. powołał  się  na  rozmowę  z  Panem  Ołdytowskim,  który  twierdził,  że  nie  był
zapraszany na posiedzenia Komisji Uzdrowiskowej. 

Pani Sylwia Bielawska – Przewodnicząca Komisji Uzdrowiskowej powtórzyła, że z Panem
Ołdytowskim było omówionych wiele spraw i był on zapraszany na posiedzenia Komisji.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej nawiązał do wypowiedzi
Pana  T.J.  Wyjaśnił,  że  Gmina  Miasto  Augustów,  podobnie  jak  inne  miasta,  wystąpiło
ze Związku Miast Polskich. Następnie poparł stanowisko Pana T.J. odnośnie do działalności
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społecznej,  obywatelskiej,  iż  każda  osoba  może  ją  prowadzić.  Jeżeli  Pan  T.J.  jest
zainteresowany, to chętnie pochwali  się swoją działalnością,  a mianowicie jest członkiem 
Stowarzyszenia  Bezpartyjni,  GOAugustów,  Związku  Przedsiębiorców  i Pracodawców,
„Augustowscy Strzelcy” i jeszcze kilku innych organizacji. 

Pan T.J.  wyraził  słowa uznania Panu Przewodniczącemu,  że jest  aktywnym człowiekiem.
Powtórzył,  że  w publikacjach  wyraźnie  pojawia  się  funkcja  Przewodniczącego  Rady
Miejskiej w Augustowie i Burmistrza Miasta Augustowa. Zapytał, czy prawo zezwala na to,
aby  Pan  Przewodniczący  występował,  jako  organ.  Poinformował,  że  jeśli  posiada  zgodę
zarządu,  to  podpisuje  się,  jako  prezes,  a  jeśli  działa  indywidualnie  i  nie  ma  tej  zgody,
uprawnień, to występuje imiennie, jako T.J.

Pan  Przewodniczący  wyjaśnił,  że  nie  jest  organem  i  w  stowarzyszeniach  występuje
jako Filip Jerzy Chodkiewicz, tak jak Wojciech Walulik, a nie Burmistrz Miasta.

Pan T.J. zaprezentował wydruk z informacją w powyższej sprawie.

Pan Burmistrz  zauważył, że Pan T.J. z troską pochyla się nad działalnością „Bezpartyjni
Podlasie”. Zapytał, czy chciałby również przystąpić do tego ruchu.

Pan T.J. odpowiedział, że nauczony historią na razie nie widzi takiej potrzeby.

Pan  Przewodniczący  przedstawił  korespondencję,  która  wpłynęła  do  Przewodniczącego
i Rady Miejskiej. Przypomniał, że ww. pisma są również kierowane do właściwych komisji,
zgodnie z tematyką tejże korespondencji:

1. Zaproszeniem  na  uroczystości  z  okazji  100.  Rocznicy  Bitwy  1  Pułku  Ułanów
pod Krechowcami /zał. nr 16/.

2. Pismami  Pani  E.P.,  które  wpłynęły  do  Przewodniczącego  Rady  Miejskiej,
Przewodniczącego  Komisji  Społeczno-Oświatowej,  Zespołu  kontrolnego  Komisji
Rewizyjnej 30.06.2017 r. /zał. nr 17/.

3. Pismem  Uczniowskiego  Klubu  Sportowego  „Pływacy”  Augustów,  które  wpłynęło
do wiadomości Przewodniczącego Rady Miejskiej 17.07.2017 r. /zał. nr 18/.

4. Odpowiedzią  na  pismo  Biura  Implementacji  Demokracji  Hrabstwo  i  Gmina
Dowspuda A.R., które wpłynęło do Rady Miejskiej 16.06.2017 r. /zał. nr 19/.

5. Pismem Pana E.Ł,, które wpłynęło do Burmistrza Miasta Augustowa i do wiadomości
Pana Radnego Tomasza Miklasa 27.07.2017 r. /zał. nr 20/.

6. Pismem Pani K.K, które wpłynęło do Rady Miejskiej 17.07.2017 r. /zał. nr 21/.

7. Pismem Komendy Powiatowej Policji, które wpłynęło do wiadomości Rady Miejskiej
8.08.2017 r. /zał. nr 22/.

8. Pismem Pani M.K., które wpłynęło do Komisji Rewizyjnej 22.06.2017 r. /zał. nr 23/.

9. Pismem Prokuratury Rejonowej w Augustowie, które wpłynęło do wiadomości Rady
Miejskiej 7.07.2017 r. i korespondencją w tej sprawie /zał. nr 24/.
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10. Pismem  Samodzielnego  Publicznego  Zespołu  Zakładów  Opieki  Długoterminowej
w Augustowie,  które  wpłynęło  do  wiadomości  Rady  Miejskiej  9.08.2017 r.
/zał. nr 25/.

11. Wnioskiem  Państwa  M.iH.M.,  które  wpłynęło  do  Rady  Miejskiej  13.07.2017  r.
i pismem w tej sprawie /zał. nr 26/.

12. Zaproszeniem  na  uroczyste  obchody  Święta  II  Liceum  Ogólnokształcącego
/zał. nr 27/.

13. Zaproszeniem na XV edycję Samorządowego Forum Kapitału i Finansów /zał. nr 28/.

Ad. pkt 10
Zamknięcie obrad.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej po wyczerpaniu porządku
obrad zamknął XXXVII sesję Rady Miejskiej w Augustowie.

 

Przewodniczący
Rada Miejska w Augustowie

Filip Jerzy Chodkiewicz

 

Przygotował(a): Beata Filipow

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 
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